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                                      Grobbendonk, 07/04/2024 
 

De voorzitter opent het Congres met eén minuut stilte voor de ons ontvallen leden  en geeft het woord daarna aan de secretaris die de 
aanwezigheden optekent. 
 

Aanwezigheden : DAE, DEH, DRZ, EHV, KHV, KSM, MVV, NSS, NVL,OLM, SCH, USK, VHV,WSS.  =  14 
Volmachten : DAN/KHV, DNM/KSM, KJS/USK, SSR/NSS.       =   4 
Verontschuldigd : DAN, DNM, KJS,SSR, SWZ       =    5 
Afwezig  : DKP, FCM, KHB, SAX         =   4  
Totaal stemgerechtigde clubs          =  18  
 

Jaarverslagen: 
SECRETARIS:      - Het PVA telt momenteel nog 23 clubs met in totaal 777 leden waarvan de ledenlijsten voor 2024 tijdig binnen waren,  

       waarvoor dank aan de leden/clubs. 
     - De AVG ledenlijst wordt door de secretaris apart bijgehouden en in een back-up bij de Voorzitter opgeslagen conform  
       de wetgeving ter zake. 

       - De secretaris meld dat het niet verboden is ‘soms’ de site van het PVA te raadplegen, integendeel. 
         

PENNINGMEESTER: - De Penningmeester deelt mee dat de financiële toestand van het PVA  nog steeds bevredigend is, doch voor de  
       tweede maal op rij moet hij vaststellen dat ook het boekjaar 2023 negatief moet worden afgesloten. 
       Problematisch is het ‘nog’ niet, maar het wordt wel voor 2024 de tering naar de nering. Het prijzengeld van de jeugd in  
       het wintertornooi bij spekken om een fatsoenlijke prijs uit et kunnen reiken is niet meer aan de orde in 2024. 

       - Voorstel  Begroting 2024 wordt unaniem goedgekeurd.   
      - De nog uit te keren  geldprijzen van het WTJ en de M&V worden ASAP op de door ons gekende rekening van de  
        desbetreffende clubs doorgestort. Verdeling aan de prijswinnaars gebeurt dan vanuit de club(s) zelf. 

 

DIR SPORT:               - Wedstrijdjaar 2023 werd overlopen aan de hand van een evaluatie van deelnemers vanaf 2016. De trend geeft perfect  
         aan wat ook in de financiële balans is terug te vinden, dat de globale terugval van deelnemers aan provinciale    
                         wedstrijden en kampioenschappen, zeker het PK KA met maar 38 deelnemers in 2023 er flink heeft ingehakt.  

       - De deelname aan de wedstrijden van het Winter Tornooi Jeugd blijft dramatisch, toch als we onze ledenlijst overlopen  
         qua aantal jeugdschutter die vertoont. 
       - We stellen wel vast dat onze clubs meer en meer M&V wedstrijden wil organiseren, wat op zich positief is, uiteraard.  

 

Na de administratieve-, financiële- en sportieve geplogenheden betreffende de jaarverslagen werd een kleine pauze ingelast. Na de pauze werd 
overgegaan tot de uitreiking van alle medailles, eretekens en diploma’s van de geschoten records om te eindigen bij de…  
 

Rondvraag:     
 

-Van de club VHV werd de vraag gesteld of het mogelijk is om op het PKV Indoor 18m 3P om de divisie recurve te laten schieten op   
 ‘blazoenen van 25M onder de vorm van ‘kookplaten’, net zoals bij de M&V. Op zich misschien een terechte vraag maar of het organisatorisch  
  haalbaar is moet worden onderzocht.   
- Er zijn al afspraken gemaakt met de organisator om te zien of dit haalbaar is. Later hier meer over. 
            

- Van de club DEH kregen we een mail binnen waarin verschillende punten werden aangestipt om te proberen de provinciale wedstrijden te  
  ondersteunen.  
- Eén van de punten was het voorstel om aan de wedstrijden van de M&V een ‘Finale dag’ te koppelen. Het bestuur had daar zeker oren naar  
  en heeft ondertussen al stappen genomen dit trachten te realiseren. Onthoud de datum 12/04/2025 alvast, het PVA heeft al een organisator   
  gevonden,  lees DAE. Der is al een denkpiste om de wedstrijdmodaliteiten op te nemen in het sportreglement. Van zodra deze binnen het   
  bestuur en in overleg met de organisatie geconcretiseerd worden, zullen wij ASAP via de site en contactpersonen onze clubs hiervan op de  
  hoogte brengen. 
 

- De ene vraag roept soms andere vragen op. Zo kwam aan bod of het toekennen van vijf punten bij een buitenschot M&V wedstrijden wel   
  de logica is? Tja, zolang de doelgroep de meerderheid heeft is het voor die ‘doelgroep’ ook logisch, toch? 
  Maar…,  hier is het bestuur van het PVA iets te snel geweest dit ter sprake te brengen op het congres en er zelf over heeft laten stemmen. 
- De eerlijkheid gebied ons van volgende te constateren: 

1 dit punt werd niet vooraf gecommuniceerd met de contactpersonen van onze clubs met gevolg zij niet in staat waren hun  
   leden/schutters hierover te raadplegen en zeker niet de doelgroep M&V zelve. 
2 de aanwezigen, niet direct de meerderheid als betrokkene (M&V) aanwezig waren, laat staan de meerderheid van schutters  
   die ook daadwerkelijk kunnen/willen deelnemen aan de wedstrijden M&V. 

 Het bestuur is, in deze, tot het besluit gekomen dat zij deze stemming over het al of niet afschaffen van een score van 5 punten bij een   
 buitenschot, in principe, niet ter stemming kon en mocht brengen, waarvoor onze excuses. 
 

Het bestuur zal dus voor aanvang van het nieuwe indoorseizoen de desbetreffende doelgroep Masters & Veteranen raadplegen en hen dit ter 
stemming voorleggen via de contactpersonen van de clubs, teneinde die de kans te bieden hun Masters &Veteranen hierover te bevragen.  
We houden via de site jullie hierover verder nog tijdig op de hoogte. 
 
Dank aan alle aanwezigen. 
 

Rond 12h40 werd het congres beëindigd. 
 

Met vriendelijke groet, 
Secretaris/Penningmeester PVA,     Voorzitter PVA, 
Raymond Fonteyn,             Jean Daems 


